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Testületi ülés A beszámolót a képviselő-testület egyhangúan elfogadta. 

2002. szeptember 19. 

1. napirendi pontban közmeghallgatásra került sor. A 
helyi önkormányzatokról szóló, többször módosított 1990. 
évi LXV. törvény ugyanis elöírja, hogy a képviselö-testület 
évente legalább egysz.er - egy általa meghatározott idöpont
ban - köteles közmeghallgatást tartani. Ez a jogintézmény 
különbözik a mindenki által jól ismert falugyűléstöl. Funkci
ója az volna, hogy a település lakói a képviselő-testület 

munkáját érintő javaslataikat, véleményüket ismertessék a 
testületi tagokkal. Sajnos, Fülöpjakabon évek óta az a jel
lemzö, hogy a közmeghallgatás lehetőségével nem élnek a 
választópolgárok. Ezúttal is így történt: a közmeghallgatáson 
a község lakosai közül senki sem jelent meg. 

II. napirendi pontban beszámoló hangzott el az Eötvös 
József Általános Iskola és Óvoda 2001/2002-es tanévben 
végz.ett munkájáról, valamint a 2002/2003-as tanév beindítá
sáról. Az igazgató asszony által készített, igen részletes írá
sos elöterjesztésből megtudhatták a képviselők, hogy a múlt 
tanévben az intézmény milyen sz.emélyi és tárgyi feltételek 
között működött. Ez utóbbiak közül külön említést érdemel 
(mint örvendetes tény), hogy a köz.elmúltban elkészült a 
könyvtár új helye, illetőleg, hogy újabb három tanteremben 
történt meg a parketta felújítása. Az intézményben folyó 
szakmai munka színvonalát jól mutatja, hogy az iskola diák
jai - egy orsz.ágos felmérés adatai szerint - olvasás és szö
vegértés terén 67 %-al, matematika és problémamegoldó 
gondolkodás terén pedig 84 %-al teljesítettek jobban a ha
sonló nagyságrendű községek átlagánál. Csökkent a bukások 
száma is: a múlt tanév végén erre - 148 tanuló közül - 7 
esetben került sor, ebből 6 tanuló a pótvizsgát eredményesen 
letette, 1 tanuló osztályismétlésre kénysz.erült. Mind az óvo
dában. mind pedig az iskolában működik a fejlesztöpedagó
giai és logopédiai ellátás, illetőleg 2. évfolyamát z.árta a Kis
kun Müvészeti Alapiskola, amelyen belül furulyámi, illető
leg népi és modem táncokat tanulhatnak az érdeklődő gyer
mekek.. Problémát jelentett viszont a napközi esetében a cso
portlétszámok évközbeni gyakori változ.ása, valamint az is, 
hogy nyáron esetenként csak 3-4 fővel működött a csoport. 

A 2002/2003-as tanévben az óvoda nevelőtestületében 
előreláthatólag nem történik változás, az iskolában két peda
gógus máshová távozott, kettő viszont a GYED-ről vissza
jött. Az intézmény pedagógusai ezentúl két (egy alsós és egy 
felsős) munkaközösségbe szerveződnek. Az éves munkaterv 
középpontjában áll a minőségbiztosítási modell további két 
lépcsófokának megvalósítása, a hagyományos ünnepségek, 
osztálykirándulások megszervezése, valamint a szülőkkel és 
a fenntartó önkormányz.attal való kapcsolattartás elmélyítése. 

ID. napirendi pontban az Eötvös József Általános Isko
la és Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának elfoga
dására került sor. Az előző testületi ülésen megtárgyalt, az 
intézmény törvényes működésével kapcsolatban végzett el
lenőrzésről készült jegyzőkönyv egyik megállapítása tudniil
lik az volt, hogy az SZMSZ fenntartó általi jóváhagyásának 
minél hamarabb meg kell történnie. A közoktatásról szóló 
1993. évi LXXIX. törvény értelmében ugyanis az oktatási
nevelési intézmény szervezeti és működési szabályzatát - az 
ott meghatározott egyeztetési eljárást követően - a fenntartó 
hagyja jóvá. A fenntartó a jóváhagyást csak abban az esetben 
tagadhatja meg, ha az SZMSZ jogszabályt sért. Az elkészí
tett - és az intézmény nevelőtestülete által egyhangúan elfo
gadott - szervez.eti és működési szabályzat több részből áll. 
Az I. rész az általános rendelkezéseket, a II. rész az intéz
mény felépítését, vezetését, a vezetők közötti kapcsolattar
tást, az intézményegységek közötti kapcsolattartás rendjét, a 
Ill. rész az általános iskola működésére vonatkozó szabályo
kat, a IV. rész az egyéb kérdéseket (napközis foglalkoz.ások, 
tanórán kívüli foglalkozások, testedzés, diákönkormányzat, 
szociális támogatás, tanulói jogok, fegyelmezés, jutalmazás, 
stb.), míg az V. rész a záró rendelkezéseket tartalmazza. A 
szabályzat négy melléklettel egészül ki, melyek az intéz
mény szervezeti felépítését, a nevelötestületre, illetőleg a 
szakmai munkaközösségekre vonatkozó szabályokat, az 
óvoda működési rendjét, valamint a minőségi munkáért járó 
kereset-kiegészítés odaítélésének szempontjait taglalják. 

A szervezeti és működési szabályzatot a képviselő

testület egyhangúan jóváhagyta. 

IV. napirendi pontban tájékoztató hangzott el a 
Fülöpjakabi Sportegyesület tevékenységéről. A Bakró Tibor 
elnök által készített írásos előterjesztésből kiderült, hogy az 
FSE 1998. január 29-én alakult meg, s jelenleg 52 tagot 
sz.ámlál. Fő profiljának az amatőr futball községben történő 
életbenntartását tekinti. Az elmúlt sz.ez.ont a csapat a 4. he
lyen z.árta a megye IIl-as osztály keleti csoportjában. Az 
idény végén az edző, Kertész János a KTK-ba távozott, 
posztját jelenleg a nagycsapatnál Molnár József, az ifiknél 
pedig Lovas Lajos tölti be. A futball-bajnokságban való 
részvételen kívül az egyesület évente akadályversenyt és 
miniolimpiát sz.ervez, valamint alkalmi programokat (csocsó, 
darts, sakk területén) is rendez. Alkalmanként a lányok
asszonyok is összejönnek röplabdázni. Ezeken felül az FSE 
igyekszik kivenni a részét minden olyan dologból, amire fel
kérik, és ami a falu előrehaladását segíti. 

A tájékoztatót a képviselők tudomásul vették. 



V. napirendi pontban beszámolóra került sor az önkor
mányzat hosszú távú pénzügyi kötelezettségvállalásairól, 
költségvetésének helyzetéről. Az államháztartásról szóló 
1992. évi XXXVIII. törvény szerint ugyanis a jegyző az ön
kormányzati választások évében, a választás napját legalább 
30 nappal megelőzően köteles erről a testületnek tájékozta
tást adni. 

A beszámolóból kiderült, hogy az utóbbi évek megfontolt 
gazdálkodása miatt a ciklus 4 éve során a megtakarítások 
összege csaknem háromszorosára emelkedett. Az önkor
mányzatnak 60 napon túli lejárt kötelezettségei nincsenek 

A következő évekre áthúzódó kötelezettségvállalások a 
következők: 

- a nemzeti kerettantervnek megfelelően készített középtávú 
intézkedési tervben foglaltak teljesítése (az óvodában: orvosi 
és nevelőtestületi szoba, elkülönítő, fejlesztő helyiség: együt
tesen kb. 2 millió forint; az iskolában: sportszertár, hideg
meleg vizes zuhanyzó, szertár kialakítása, együttesen ugyan
csak 2 millió forint) 
- homokhátsági regionális hulladéklerakó kialakítása (2003-
2005 között, 3,6 millió forintért) 
- községi rendezési terv elkészítése (2003-ban: 470.000,-Ft) 
- konyha működtetése (10 évig) 
- községi könyvtár és irattár fenntartása ( l 0 évig) 
- teleház-klubház működési költségeinek finanszírozása 
(2004. december 31-ig). 

Törvényből fakadóan meg kell valósítani még a szerve
zett hulladékgyűjtést és szállítást, valamint a HACCP rend
szernek megfelelő melegítő konyhák kialakítását az intéz
ményekben, a szállító edényzet lecserélésével együtt. 

A beszámolót a képviselő-testület egyhangúan elfogadta. 

VI. napirendi pontban az ún. temető-rendelet megalko
tására került sor, amely törvényi kötelezettsége az önkor
mányzatnak, két okból is. Részben azért, mert a helyi ön
kormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény (ötv.) a köz
temető fenntartását az önkormányzatok kötelező feladatává 
teszi, részben pedig azért is, mert a temetőkről és a temetke
zésről szóló I 999. XLIB. törvény a temető-rendelet megal
kotását kifejezetten előírja . 

Mint ismeretes, Fülöpjakab községben a temető egyházi 
tulajdonban van ugyan, de annak működtetését az önkor
mányzat a Nagyboldogasszony Plébániával ez év tavaszán 
kötött megállapodás alapján magára vállalta. A temető
rendelet - az általános rendelkezéseken túl - tartalmazza a 
köztemető beosztására, a temetési helyek méreteire, a sírhe
lyek megváltására, a síremlékek létesítésére, a temető inf
rastrukturális létesítményeire, valamint a temető rendjére 
vonatkozó legfontosabb szabályokat 

A képviselő-testület a temetőről és a temetkezésről szóló 
14/2002. (IX. 19.) ök. sz_ rendeletet egyhangúan elfogadta. 

VII. napirendi pontban a szavazatszámláló bizottságok 
tagjainak megválasztásáról szóló korábbi határozat került 
módosításra, mivel két SZSZB-póttag esetében is 
összeférhetetlenség keletkezett. Ennek megfelelően, a 
testület a 0001 . szamu szavazókör új póttagjává 
(Csankovszki Tibor Fülöpjakab, Tanya 170. szám alatti 
lakos helyett) Nemes Mátyás Fülöpjakab, Tanya 630. szám 
alatti lakost, a 0002. számú szavazókör új póttagjává pedig 
(ifj . Bertus József Fülöpjakab, Templom u. 19. szám alatti 
lakos helyett) Cseriné Lovas Éva Fülöpjakab, Templom u. 

Cseriné Lovas Éva Fülöpjakab, Templom u. 28. szám alatti 
lakost választotta meg. Az új póttagok eskütételére későbbi 
időpontban fog sor kerülni. 

VID. napirendi pontban az egyéb kérdések megvitatá
sára került sor. Ezek között szerepelt az Alfa '94 Szabadidős 
Klub kérelmének elbírálása, amely a szüreti bál kapcsán a 
Klubház-Teleház épületének „Klubház" része, valamint ud
vara ingyenes használatának engedélyezésére irányult Ezt a 
testület egyhangúan jóváhagyta, sőt, 50.000,-Ft összegű tá
mogatást szavazott meg a klub részére, további 20.000,-Ft-ot 
pedig a szüreti bálon fellépő személyek köszöntésére. Szóba 
került továbbá a Bursa Htmgarica felsőoktatási ösztöndíjpá
lyázat kiírása is (a pályázati feltételek a Polgármesteri Hiva
tal hirdetőtábláján megismerhetők). a községi könyvtár ter
vezett ünnepélyes átadásának kérdése, valamint a Fülöpkert 
Bio Szövetkezet helyiségbérleti szerződés megkötésére vo
natkozó ajánlata is. A polgármester úr tájékoztatta a képvise
lőket arról, hogy elkészült a kinti buszváró, illetve a harang
láb. A testület határozatban döntött a védőnői szolgálathoz 
beszerzett audiométer költségeinek 40 %-ban (lakosságará
nyosan) történő megfizetéséről, hiszen ezt a kunszállási ön
kormányzattal társulásban látjuk el. 

Utolsó napirendi pontban, zárt ülés keretében a szociá
lis ügyeket tárgyalta meg a képviselő-testület Három kérel
mező részére rendszeres szociális segélyt, egy személy ré
szére pedig részösszegű rendszeres szociális segélyt állapí
tott meg, egy személy esetében viszont megszüntette azt. Két 
család vonatkozásában kiegészítő családi pótlék megállapítá
sára, négy család esetében pedig annak megszüntetésére ke
rült sor. Egy kérelmezőnek beiskolázási segélyt nyújt a testü
let, két hasonló kérelmet azonban elutasítottak a képviselők 
Két kérelmező részesül egyszeri fűtéstámogatásban, további 
egy-egy személy pedig gyógyszertámogatást, illetőleg 

közgyógyellátásra jogosító igazolványt kap, egy gyermek 
számára pedig étkezési támogatást ad az önkormányzat. 

Az ülés végén a polgármester úr megköszönte a lekö
szönő képviselő-testület tagjainak a községért végzett, 4 
éves munkáját. 

Dr_ Kovács Lajos jegyzö 

Óvoda hírei 

© Elkezdődött a 2002-2003-as tanév. Véglegesen 50 fö kis
gyermek iratkozott be. Így két csoportban 25-25 kisgyermek 
jár. Két kisgyermek még később kezdi el az óvodát, mert 
egyikük novemberben, a másikuk februárban tölti be a 3. 
életévét 
Szerencsésnek mondhatjuk magunkat az idén, hiszen elég 
kevés sírással folyamatosan szoknak be az új gyerekek 

© Értesítjük a kedves Szülőket és minden kedves érdeklő
dőt, hogy óvodánkban használt gyermekruha-vásárt tartunk 
Helye: Óvoda Fülöpjakab 
Ideje: október 16-17-én 8-16 óráig. 
Minden érdeklődőt szeretettel várunk! 

Nagy Erika óvónő 



Szüreti Bál Fülöpjakabon 
2002. szeptember 28. 

A kissé hideg idő ellenére sikeresen lezajlott a 2002. évi 
Szüreti Bál is. Úgy gondoljuk, a táncosok két hónapi 
munkája meghozta eredményét és látványos műsort 

nézhettek meg az érdeklődők. Ahhoz, hogy a - kisebb 
hibák mellett - sikeresen zárult a bál, nagyon sok 
segítséget kaptunk. Köszönetet mondunk mindazoknak, 
akik gyümölcs, ital, tombola, pénz felajánlással, 
bármilyen fizikai munkával segítettek, illetve a 
lovasfogatokkal részt vettek a felvonuláson. Köszönjük a 
fülöpjakabi, a kunszállási körzeti megbízott, valamint a 
kiskunfélegyházi rendőrség közreműködését a felvonulás 
biztosításában, illetve a Fülöpjakabi Polgárőrség 

közreműködését. Köszönjük a Kunszállási és a 
Fülöpjakabi önkormányzat támogatását és fogadtatását. 
Köszönjük a táncosok kitartó munkáját, a szülők türelmét 
és segítségét. Tekintettel arra, hogy nagyon sok felajánlás 
érkezett, a legnagyobb támogatóinkat említjük meg. 
Kiskunfélegyházáról: Tejüzem, KORREKT-KER, 
Kunszállásról: Önkormányzat, Pál-Vendéglő, P&P Pékáru 
Kft„ Kecskemétről: Fometti Kft., Fülöpjakabról: 
Önkormányzat, Tánczos-Szabó István, Szász József 

Szénási Zoltán és Szénási Zoltánné 
Alfa '94. Szabadidős Klub 

„Szűcs Iskolai" liírek 

2002. október 19-én rendezzük meg a 
II. „Szűcs Iskolai" Focibajnokságot 

a veteránok részére. 
Nevezni a helyszínen lehet. 

Minden érdeklődőt szeretettel várunk. 

Seres István 

FSE hírek 

• Október 15-én (kedden) 2. alkalommal kerül 
megrendezésre az FSE-Diáktoma a meghívott iskolák 
tanulóinak részvételével. Kérjük azon diákok és szülők 
segítségét, akik ráérnek e napon, jöjjenek ki és 
szurkoljanak a fülöpkei lányok-fiúk egyéni és 
csapatversenyén. 

Helyszín: Fülöpjakabi Sportpálya 
Program: 10,00 Ünnepélyes megnyitó 

10, 10-12,30 Versenyszámok 
13,20 Eredményhirdetés 

• Szeptember 21-én Kiskunfélegyházán, a Ill. Mester 
Kupán kispályás labdarúgó tornán vettünk részt, ahol a 3. 
helyet szereztük meg. 

• Megye lli-as bajnoki mérkőzések. 

08.25. FSE- Kunbaracs 3 -1 
gólszerző: Zsibrita-2, öngól 

08.31 . Ballószög - FSE 8 - 1 
gólszerző : Baráth 

09.08. FSE - Helvécia 6 - 3 
gólszerző : Baráth-3, Zsibrita-2, Rácz 

09.15. Jakabszállás - FSE 9 - 2 
gólszerző : Csáki G., Zsibrita 

09.22. FSE - Kunadacs 2 - 4 
gólszerző : KisDögól, Csáki G. 

09.29. FSE- Városföld 3- 5 
gólszerző : Csáki G.-2, Orbán 

Bakró Tibor FSE 

, 
A/lat- és kirakodóvásár 

Lajosmizse: 
október 6-án, november 3-án 

Kiskunfélegyháza: 
október 13-án, november 10-én 

Nagykőrös: 

október 27-én 

Kistelek: 
október 6-áo, november 3-án 

Orgovány: 
október 27-éo 



Polgármester-jelöltek 2002. 

Bátori István Jenő 
Tisztelettel köszöntöm Fülöpjakab lakossá
gát, egyben néhány mondattal szeretnék 
bemutatkozni. 

11
1946-ban születtem Kiskwifélegyházán, 
ahol 33 éve a közigazgatásban dolgozom. 
Közigazgatási vizsgáimat, az Európai Unió 

szakvizsgával egészítettem ki. 
1994 óta élünk itt a településen, a volt Bauer majorban. 
Feleségem fülöpjakabi születésű, amelyre külön büszke 
vagyok. Kettő gyermekünk született, jelenleg mindketten 
többdiplomás szakemberek. 
A felkérést, mely a település polgármesteri teendőire 

irányul, azért fogadtam el, mert szeretném, ha a 
„halmozottan hátrányos helyzetű település" jelző mielőbb 
lekerülne a település neve mellől. . 
Ennek érdekében szeretném elérni, hogy az összlakosság 
életminősége a közeljövőben érezhetően javuljon, és a 
külterületen élő lakosok felzárkózzanak a belterületen 
élőkhöz. Ehhez munkahelyet kell teremteni és ahhoz is, 
hogy fiataljaink elvándorlását lelassítsuk. Az Európai 
Uniós elvárásokat - különféle oktatási rendszereken 
keresztül - a település lakosságával meg kell ismertetni. 
A Biogazdálkodás és a Falusi turizmus olyan otthoni 
munkahelyteremtést és plusz jövedelmet jelent, amely 
vonzó az Európai Unió számára is, melynek várhatóan két 
éven belül tagjaivá válunk. 
Az idősek ellátására a falugondnoki hálózat mellett 
szeretném a tanyagondnoki hálózatot is kiépíteni - ez is 
újabb munkalehetőséget kínál. 
Nagyobb önállóságot kívánok az önkormányzati 
íntézményeknek biztosítani. 
Megválasztásom esetén nem kívánom azt az általános 
gyakorlatot folytatni, mely a választást megelőző néhány 
hét ígérgetéseire és úgymond az elmaradt munkálatok 
„látványos" elvégzésére korlátozódik. 
Tiszta, politikamentes, elfogulatlan szolgálatot kívánok 
megvalósítani, teljes körű lakossági bevonással és 
tájékoztatással és nagyon aktív képviselő-testülettel. 

Köszönöm a bizalmat. 

Seres István 

Csáki Béla 
1949. december 10-én születtem 
Kiskunfélegyházán, szakképzettségem 

- villanyszerelő, majd munka mellett tanulva 
~. villamosenergia-ipari technikusi és 
• felsőfokú energetikus képesítést szereztem 

Szentesen, illetve Szegeden. 1974-ben 
kötöttünk házasságot feleségemmel, Ö Vörösmarty 
Eszter, üzemgazdász, könyvelőként dolgozott a helyi 
TSZ-ben, most rokkantnyugdíjas. Két gyermekünk van, 
Béla településfejlesztő geográfus, Eszter IV. éves hallgató 
a Szegedi Egyetem Tanárképző Főiskolai karán. 
1990. október 14-től Fülöpjakab polgármestere vagyok, a 
három ciklus képviselő-testületének tagjai munkájával, 
valamint a Fülöpjakabi lakosok támogatásával értük el azt 
a fejlődést, ahol ma településünk tart. A 12 éves 
polgármesteri tapasztalatomat, a kialakult „kapcsolati 
tőkémet" szeretném kamatoztatni Fülöpjakab további 
fejlődése érdekében, ezért kívánok polgármester
jelöltként indulni az október 20-i önkormányzati 
választáson. Ismerve az önkormányzat előtt álló törvényi 
kötelezettség által előírt feladatokat, a saját ás az államtól 
kapott bevételek nagyságát, ígérni annyit tudok, hogy 
megválasztásom esetén a legjobb tudásom és 
lelkiismeretem szerint vezetem a községet, és minden 
lehetséges pályázati forrást felkutatok a feladatok, 
fejlesztések végrehajtásához. Különösen fontosnak és 
kiemelten kezelendőnek tartom az alábbi területeket: 
- Az óvodai nevelés, az általános iskolai oktatás 

színvonalának megtartása, emelése. 
- A külterületen élők infrastrukturális ellátásának javítása, 

a falugondnoki szolgálat tárgyi feltételeinek javítása. 
- Környezetvédelmi, településtisztasági feladatok, 

településszépítés. 
- Partneri kapcsolat a község civil szervezeteivel, a 
működési feltételeik biztosítása. 

Ezek megvalósításához szükség lenne egy aktív, kreatív 
képviselő-testületre. Tisztelt Választópolgárok! A döntés 
az önök kezében van, jöijenek el minél többen szavazni, 
ezt tegyék bölcs belátásuk szerint, mert minden település 
olyan vezetést érdemel, amilyet választ magának. 

1959. augusztus 4-én születtem Kiskunfélegyházán. 
Gyerekkoromban is Fülöpjakabon laktunk, és 1985 óta ismét itt lakwik. Szomorúan látom, hogy ez a kis 
község és tanya világ egyre néptelenebb lesz, lakosainak száma csökken. Szeretném a letelepülni 
szándékozó embereket nagyobb mértékű támogatásban részesíteni. Helyi munkahelyek teremtését 
megvalósítani. Tanya védelmi rendszer kialakítása, tanyán és hátrányosabb helyzetben élő emberek 
életszínvonalának javítása. Kisiskolások és az arra rászorultak részére visszaállítani az iskolabuszt, esetleg 
egy nagyobbra cserélni, ami megoldaná a többi civil szervezet gondját is: nyugdíjasok kirándulását, 

sportolók elszállítását, iskolások óvodások kirándulását stb. Közutak, fbldutak karbantartása, hiányos járdák pótlása, 
óvodát-iskolát összekötő és a többi utcában hiányzókat pótolni . Faluszépítés, közterületeink fásítása, karbantartása 
egységes utcatáblák, házszámok felszerelése. Sportolni vágyó fiatalokat támogatni, iskola óvoda sportfelszereléseinek 
bővítése. 

Kérem a Tisztelt Választópolgárokat, ha a bizalmukat a terveim megvalósításához elnyertem, a szavazás alkalmával 
polgármesternek és képviselőnek is jelöljenek. Előre is köszönöm! 
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Bakró Béla 
1949. május 29-én születtem. 
Fülöpjakab Tanya SOS . szám alatt lakom, 
nős, 3 gyermek édesapja. 
1995-től vagyok leszázalékolva, előtte az 
építőiparban dolgoztam. A munka mellett 
egyéni gazdálkodással foglalkoztam, így 
ismerem a gazdálkodók gondjait, problémáit. 

12 éve vagyok képviselő-testületi tag és szeretném továbbra is 
segíteni az önkormányzat hosszú távú terveit. 

Bakró László Sándor 
1967. április 3-án születtem 
Kiskunfélegyházán. Születésemtől kezdve 
fülöpjakabi lakos vágyok. !<lejártam általános 
iskolába, majd a 608-as Ipari 
Szakmunkásképző Iskolában végeztem, mint 
szobafestő-mázoló és tapétázó. Majd később 
leérettségiztem. Jelenleg a DÉMÁSZ Rt-nél 

vagyok villanyóra-leolvasó és a GARANCIA biztosítónál 
üzletkötő . 1990-ben nősültem, van két gyermekem. A civil 
életből is kiveszem a részem a sportegyesület révén. 

Bakró Tibor 
197 S. február l-jén születtem. 
1992-ben szereztem meg a Kossuth Lajos 
Szakmunkásképző és Szakközépiskolában 
elektrolakatos végzettségemet és ebben az 
iskolában vagyok most utolsó éves 
érettségiző, az esti tagozaton. 1999-től vagyok 
a helyi civil szervezet, a Fülöpjakabi 

Sportegyesület elnöke. 1995-től a helyi Polgárőrség tagja. 
Jelenleg a DÉMÁSZ Rt-nél dolgozom, mint külterületi 
leolvasó. 
Azért jelöltettem magam a képviselő-testületi tag posztra, mert 
ebben a községben képzelem el a jövőmet. Jelenlétemmel és 
szavazati jogommal szeretnék segíteni a falu előbbre 

haladásának és fejlődésének előremenetelében . 

Bertus József 
1976. november 16-án születtem 
Kiskunfélegyházán. Édesapám Bertus József 
földműveléssel és állattenyésztéssel 

--~ foglalkozik. ~ STRABAG Építő Kft. 
Kecskeméti Epítésvezetőségénél dolgozik, 
mint segédmunkás, brigádvezető. Édesanyám 
Paróczai Mária a helyi Önkormányzatnál 

dolgozik, mint takarítónő. Két testvérem van, Erika és Tibor. 
Húgom a Kiskunfélegyháza Város Önkormányzatánál dolgozik, 
mint anyakönyvvezető. Öcsém a helyi általános iskola 7. 
osztályos tanulója. 
Tanulmányaimat a Fülöpjakabi Általános Iskolában kezdtem 
meg, 1983-ban. A középiskolai tanulmányaimat a kecskeméti 
Kandó Kálmán Műszaki Szakmunkásképző és 
Szakközépiskolában kezdtem meg 1991-ben, ahol elektronikai 
műszerészként végeztem. Az érettségi birtokában jelentkeztem 
a Miskolci Egyetem Bányamérnöki Karára, ahol 2000-ben 
gázmérnöki diplomát szereztem. 
2000. augusztusától a Középdunántúli Gázszolgáltató Rt. 
Beruházási Osztályán dolgoztam, mint műszaki ellenőr. 

Egyebek mellett beruházások előkészítésében segédkeztem. 

2001 . áprilisában elvégeztem az épületek és építmények 
munkáinak ellenőrzésére kiirt tanfolyamot, Szegeden. 
2001. április 2S-től a Dél-alföldi Gázszolgáltató Rt. Kecskeméti 
Műszaki Kirendeltségén dolgozom, szintén műszaki 
ellenőrként . 

Alapszintű angol, illetve számítástechnikai ismeretekkel, „B" 
kategóriás jogosítvánnyal rendelkezem. 
Érdekel a híradástechnika, zene. Nagyon szeretek olvasni, 
kirándulni. 

Csankovszki Tibor 
33 éves, szabadszállási születésű, immár 
fülöpjakabi lakos vagyok. Egy jakabhegyi 
tanyán élünk feleségemmel és két (januártól 
három) gyermekemmel. Hetedik éve tanítok az 
iskolában, amit Fülöpkéről tudok, elsősorban a 
gyerekek szemszögéből ismertem meg. Rajtuk 
kívül a falusi és tanyasi emberek vonzó 

életstílusa csalogatott ide. Amennyiben bizalmuk 
eredményeképp helyt kapok a testületben, föképp tanítványaim 
érdekeit szándékozom szem előtt tartani. 

Csányi István vagyok. Fülöpjakab, 
Alkotmány utca 5. szám alatti lakos. 
1940-ben születtem Bugacon. Szüleim 
magángazdálkodók voltak. 8 általános iskolát 
végeztem. 1966-ban megnősültem, azután a 
bugaci szakszövetkezetben dolgoztam 
raktárosként. 1974-ben Fülöpjakabra 

költöztünk és az Alkotmány TSZ-ben szintén raktárosként 
dolgoztam a TSZ fennállásáig. 8 éve vagyok a Fülöpjakabi 
Önkormányzat képviselője. 

Fekete István 
1967-ben születtem Bácsalmáson. 
Fülöpjakab, Virág utca 1. szám alatt lakom. 
1984-ben végeztem az ipari iskolában 
központi fütésszerelő szakon. Fülöpjakabon 3 

& 
éve lakom, előtte Kunszálláson éltem. 
Jelenleg autóbuszvezető vagyok a Kunság 
Volánnál, már 14 éve vagyok a Kecskeméti 

járaton. A munkámból adódóan sok emberrel találkozom, 
ismerem gondjaikat, bajaikat, melyeket megválasztásom esetén 
közvetlenül tudnék tolmácsolni a testület felé. 
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Gáspárné Kovács Ildikó 
1966. március 8-án születtem. 
Kunszálláson laktam, majd a férjemmel 1988-
ban költöztünk Fülöpjakabra. Kisfiam születése 
előtt a Polgánnesteri Hivatalban dolgoztam, 
majd a GYES után az óvodában helyezkedtem 
el, ahol most is dolgozom. Ez évben fejeztem be 
az Óvónőképző Főiskolát. 

Munkámnál fogva ismerem a kisgyermekes szülők gondjait. 
Mivel én is tanyán lakom, a tanyasi emberek gondjai-bajai 
engem is érzékenyen érintenek, én is érzékelem azokat. 

Dr. Jakab Tibor 
Tisztelt Fi.ilöpjakabiak! 
Különösebben nem kell bemutatnom 
magamat, hiszen 12 éve, mint háziorvos 
szolgálok e közsegben. Ez idő alatt szinte 
minden itt lakóval találkoztam a rendelőben, 
vagy sokakkal otthonában, s így tartalmas 
emberi kapcsolat alakult ki közöttünk. 

Szeretnék még mint önkormányzati képviselő dolgozni a 
község jólétéért, az egészségügyi és szociális állapot megfelelő 
szinten tartásáért, mindenben segíteni a rászorulókat. 
Ezért kérem, hogy szavazatukkal támogassanak. 

Kürtösi József 
1965. április 25-én születtem. 
Fülöpjakab, Tavasz utca 20. szám alatt lakok 
feleségemmel és két fiammal. Régebben 
gumijavítóként dolgoztam, jelenleg 
munkanélküli vagyok. Az. elmúlt 4 évben 
önkormányzati képviselő voltam, remélem, a 
falu lakóinak a megelégedésére, és ha 

bizalmat szavaznak nekem, továbbra is így szeretném folytatni . 

Kürtösi László Ferenc 
1965. november l S-én születtem 
Kiskunfélegyházán. Fülöpjakab, Marx Károly 
utca 20. szám alatt lakom. 
Általános iskolai tanulmányaimat a 7. 
osztályig a Verebi, a 8. osztályt pedig a 
Fülöpjakabí általános iskolában végeztem. 
Kiskunfélegyházán tanuham a gépipari szerelő 

szakmát, amely megszerzése után a Petőfi Mezőgazdasági TSZ
nél helyezkedtem el, mint gépkocsivezető. Jelenleg is itt van a 
munkahelyem. Nős vagyok, két lányom van. Születésem óta itt 
élek Fülöpjakabon. A Fülöpjakabi Polgárőrség alapító tagja 
vagyok, valamint aktív tagja vagyok az Alfa '94. Szabadidős 
Klubnak is. 
Amennyiben elnyerem a választók bizalmát, úgy szeretnék részt 
venni az önkormányzat munkájában, hogy az Fülöpjakab 
érdekeit és fejlődését szolgálja. 

Polyák Tibor 
36 életévem számtalan eseménye több szálon 
szorosan köt Fülöpjakab községhez. Itt teltek 
el gyermekéveim, családommal együtt most 
is itt élünk. Feleségemmel együtt, jelenleg két 
kiskorú gyermeket nevelünk. 
Falugondnokként nap mint nap kapcsolatban 
állok az itt élő emberekkeL ismerem az őket 
foglalkoztató gondokat, problémákat. 

Munkám révén rendszeresen szembesülök az időseket, illetve a 
tanyán élő embereket foglalkoztató kérdésekkel, valamint a 
helyi intézmények megoldandó feladataival. Nagyon örülök 
neki, hogy Fülöpjakab önállóvá válásának kezdeti éveinek 
1990-94-ig képviselőként is részt vehettem. Az azóta eltelt évek 
eredményeivel egyet értek. Igyekeztem ezen időszak alatt 

tevékenyen részt venni a község jelenlegi képének 
kialakításában. Szeretném a következő négy évben munkámmal 
a megkezdett, a falu fejlődését szolgáló folyamatokat 
támogatni. Támogatnék minden olyan kezdeményezést, amely 
helyi munkalehetőséget teremtene, illetve a fiatalok 
letelepedését szolgálná. 
Az Önök támogatásával képviselőként is szeretném a jövőben a 
község további fejlődését elősegíteni . 

Rácz László Zsolt 
Független képviselőként indulok a helyi 
önkormányzati választáson Fülöpjakabon 
nőttem fel szerény családi körülmények 
között, harmadik gyermekként. Van két lány 
testvérem. 
Foglalkozásom gépjárművezető. A munkával 
töltött évek alatt dolgoztam az élet különböző 

területén Mindig is fontosnak: találtam az emberi kapcsolatokat, 
az emberi segítőkészséget. Szeretek az embereken felelőséggeJ 
segíteni. 
Fontosnak tartom a következő dolgokat: 
1. Idős, segítségre szoruló emberekkel való kapcsolattartás, 

segítség nyújtása. 
2. Az. ifjúság anyagi és erkölcsi segítése. 
3. A rendszerváltás óta, illetve Fülöpjakab önálló közigazgatása 

óta napjainkig elért eredmények szélesítése, a község 
felemelkedésének erősítése. 

4. Az uniós csatlakozás elvárásainak maradéktalanul eleget 
tenni. 

5. Lehetőség szerint meg kell akadályozni minden tehetséges 
fiatal elvándorlását. Megoldást kell találni arra, hogy a 
szellemi tőke Fülöpjakab jövőjét, gyarapodását, külső 
megítélését segítse elő . 

Vakulya Imre 
52 éves vagyok. Középiskolai végzettségem 
van. 1998-ban választottak képviselővé. Az. 
elmúlt négy év alatt a választópolgárok és az 
önkormányzat érdekeit tartottam szem előtt . 
Újra választásom esetén az önkormányzat 
anyagi helyzetéhez és tudásomhoz mérten 
képviselném a lakosság érdekeit. 

Felhívás! 

Tisztelt Választópolgárok! Mint ismeretes, 2002. október 20-án 
(vasárnap) kerül sor az önkormányzati polgármester- és 
képviselő-választásra. A szavazóhelyiségek a Közösségi 
Házban, ill . a volt Tsz Major ebédlőjében kerülnek kialakításra. 
Szavazni reggel 6,00 és 19,00 óra között személyesen lehet. A 
mozgásukban korlátozott, idős vagy beteg polgárok 
személyesen vagy más személy útján a választás napján 
kérhetik, hogy a szavazatszámláló bizottság 2 tagja 
mozgóurnával a lakásukon keresse fel őket. Érvényesen 
szavazni a jelölt neve melletti körbe tett, két, egymást metsző 
vonallal (+vagy X) lehet. A polgármester-jelöltek közül egyet 
kell a választópolgárnak: kiválasztania A képviselő-jelöltek 

közül tetszőleges számú, de maximum 7 főt választhatnak. A 
szavazásra minden választópolgár hozza magával személyi 
igazolványát, vagy (ha új típusú személyi igazolványa van) 
személyi igazolványát és lakcímkártyáját, vagy útlevelét. Kérek 
mindenkit, hogy minél nagyobb számban vegyenek részt a 
szavazáson, hiszen saját településünk vezetőinek 

megválasztásáról kell dönteniük. 

Dr. Kovács Lajos jegyző 




